
Zápis 

z jednání komise pro přípravu zadání regulačního plánu sídliště Kutná Hora – Šipší 

 

Přítomni: Ing.Z.Jirásek,M.Hlavatý,T.Hobl 

Omluveni: Ing.J.Bartoň 

Neomluveni: MUDr.J.Havlovic 

 

Jako hosté přizváni: V.Šoltys,Ing.M.Suchánek 

 

Jednání komise se uskutečnilo dne 15.10.2002 v 15.30 hodin v kanceláři zástupce starosty 

Ing.Bartoně. 

 

Komise projednala následující body: 

 

a) Dopravní řešení v ul.17.listopadu – pan Šoltys seznámil přítomné s alternativou 

dopravního řešení při vyloučení autobusové dopravy z ulice 17.listopadu, zřízení 

jednosměrného provozu a tím zvýšení možnosti parkování. 

V diskusi převažoval názor, že tato alternativa je dobrá, avšak vzdaluje autobusovou 

dopravu občanům z „horní“ části sídliště. 

Byla tedy ještě zvažovaná druhá alternativa, která umožní v ul.17.listopadu 

autobusovou dopravu jedním směrem a to od Orfejovi ul. Směrem k ul. J.Zajíce.Obě 

alternativy budou dopracovány a předloženy oddělením dopravy RM. 

 

b) Hromadné garáže 
Byl projednán dopis – žádost společnosti Rybák – Stavby s.r.o.,Záboří u Písku o 

možnost prodeje či nájmu pozemku na sídlišti pro výstavbu hromadných garáží. 

Komise takovéto řešení doporučuje a požádala Ing.Suchánka o vytipování vhodných 

ploch s tím,aby se jednalo o pozemky ve vlastnictví  města. Současně je třeba tyto 

záměry porovnat s územním plánem. 

 

c) Komise projednala a vyplnila dotazník – Podklady  pro dokončení zadání 

regulačního plánu  sídliště Šipší. 

 

 

Zapsal: Tomáš Hobl 

 

 

 

 


